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»فریدون قنبری« درگذشت
تسنیم: قهرمان سابق کشتی جوانان جهان 
به دلیل بیماری »پانکراتیت نکروزان« در 
کرمانشاه درگذشت. فریدون قنبری که از 
ابتدای سالجاری به دلیل بیماری پانکراتیت 
نکروزان در بیمارستان بستری شده بود، 
دیروز )شنبه( با افت فشار شدید مواجه شده 
و متاسفانه پانکراتیت ارگان حیاتی بدنش را 
درگیر کرد و متاسفانه وی درگذشت. دکتر 
شاپور یاسمی، پزشک معالج فریدون قنبری 
گفت: متاسفانه هرچه برای احیای این بیمار 
تلاش کردیم، موثر واقع نشد و فریدون قنبری 
از دنیا رفت. روزنامه »آرمان ملی« این ضایعه 
تلخ را به خانواده این قهرمان و جامعه کشتی 

تسلیت می گوید.

 حمایت »بایدن« از عزم 
ژاپنی ها برای المپیک

ایسنا: رئیس جمهور آمریکا تلاش های 
ژاپن برای برگزاری ایمن بازی های المپیک 
را ستود. جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا، از 
عزم مقامات ژاپنی برای میزبانی بازی های امن 
و مطمئن المپیک و پاراالمپیک در تابستان 
امسال که به دلیل بیماری همه گیر به مدت 
یکسال به تعویق افتاده است، حمایت کرد.  در 
بیانیه ای  که پس از مذاکرات رهبران دو کشور 
در واشنگتن توسط کاخ سفید منتشر شد، آمده 
است: رئیس جمهور، جو بایدن از تلاش های 
نخست وزیر ژاپن  برای میزبانی ایمن و مطمئن 
المپیک در تابستان امسال  المپیک و پارا
حمایت می کند. ما به ورزشکاران آمریکایی 
و ژاپنی احساس غرور می کنیم که در میان 
شرایط دشوار بیماری کرونا برای تدارک این 

مسابقات آماده می شوند.

خارجازمستطیلسبز

موسوی: 

 پاداش تیم ملی 
فوتسال بانوان پرداخت شد

سیده  شهره موسوی، نایب رئیس سوم فدراسیون 
فوتبال در خصوص بازگشت تیم ملی فوتبال بانوان 
به رنکینگ جهانی، اظهارداشت: متاسفانه دیماه 
سال گذشته پس از اعلام رده بندی برترین تیم های 
ملی دنیای فوتبال، مشخص شد که بانوان ایرانی 
به دلیل دوری از مسابقات و عدم فعالیت، جایی 
در میان تیم های دنیا ندارند. وی ادامه داد: بر 
همین اساس بلافاصله پس از انتخابات ریاست 
فدراسیون فوتبال و تصدی سمت جدید اعلام 
کردم اولویت فدراسیون و همه ما بازگرداندن 
فیفاست.  رنکینگ  به  بانوان  فوتبال  تیم ملی 
خوشبختانه پیگیری های فدراسیون فوتبال و 
مکاتبات ما به همراه اعلام برنامه های اردویی و 
بازی های تیم ملی بانوان، مثمرثمر واقع شده و این 
تیم شایسته به رنکینگ فیفا بازگشت. نایب رئیس 
سوم فدراسیون فوتبال همچنین با اشاره به پرداخت 
پاداش بازیکنان تیم ملی فوتسال بانوان، یادآور شد: 
10 اسفند انتخابات فدراسیون برگزار شد و تا وقتی 
مستقر شدیم به تعطیلات عید خوردیم، اما پیگیری 
در کارهای اداری زمانبر است. بعداز عید نوروز هم 
تعطیلات آغاز شد، اما خدا را شکر توانستیم به قول 
و وعده خود وفا کرده و پاداش بانوان پرتلاش و 
افتخارآفرین تیم ملی فوتسال را پرداخت کنیم. 
البته کسانی که با من کار کرده اند خوب می دانند 
اهل وعده دادن نبوده و نیستم و اگر حرفی بزنم یا 

قولی بدهم پای آن خواهم ایستاد.

خـــبر

دیـــدگــاه

فرآیند ورود  به  بورس الزاماتی می خواهد، باید باشگاه های 
استقلال و پرسپولیس سهامی عام و ۳ سال سودده باشند. 
این ۲ باشگاه طبق شرایط خاص و قوانین مربوطه وارد بورس 
می شوند. برخی از شرکت ها مشکلاتی داشتند، اما آنها وارد 
فرابورس شدند. شرایط خاصی را برای این شرکت ها تعیین 
کردند. خیلی از باشگاه هایی که به بخش خصوصی واگذار 
شدند هیچوقت خودشان درآمدی ندارند و از سایر بخش های 
دیگر پول به دست می آورند. باشگاه هایی که به صنعت وابسته 
هستند به طور دائم شارژ مالی می شوند و  خودشان درآمدی 
ندارند. به هرحال در فضای کنونی نمی توانید درآمدزایی 
کنید. اگر مشکلی  برای خصوصی سازی سرخابی ها رخ دهد 
در آن صورت این باشگاه ها  باید ۷ ماه فعالیت اصلی خود را 
متوقف کنند و این موضوع شدنی نیست. پرسپولیس ۴0 - ۵0 
میلیون طرفدار  دارد و اگر  مشکلی در مسیر خصوصی سازی 
این باشگاه رخ دهد، اتفاقات بد اجتماعی و  سیاسی رخ می 
دهد. باشگاه پرسپولیس نمی توانست وارد بورس شود، این 
باشگاه باید ۳ سال پشت سرهم  سودده باشد و بدهی های 
آن مشخص می شد. برای اینکه شما یک واحد تجاری اعم از 
صنعتی و خدماتی را  وارد بورس کنید، ۲ مولفه اساسی لازم 
دارید. در ابتدا باید فضای کار در بخش خصوصی برای واحد 
تجاری فراهم شود و فرآیند خصوصی سازی هم درست انجام 
شود. ما فضایی در ورزش فراهم کردیم تا باشگاه های استقلال 
و پرسپولیس درآمد داشته باشند و آنها بتوانند از درآمد های 
تبلیغات دورزمین، حق پخش تلویزیونی و  سایر موارد استفاده 
کنند. فرآیند واگذاری سرخابی ها به بخش خصوصی باید 
مشخص شود. متاسفانه نوع رفتاری که برای خصوصی سازی 
این ۲ باشگاه صورت گرفت، عبارت رهاسازی را در  ذهن تمام 
مردم تداعی می کرد. ما باید مواظب باشیم که خصوصی سازی 
سرخابی ها  دچار مشکل نشود، چون برخی از باشگاه های 
شهرستانی که نتوانستند درآمدزایی کنند در نهایت به هیات 
ورزشی استان ها واگذار شدند. به هرحال  پرسپولیس تیم 
باقدمتی است و طرفداران زیادی  دارد و نباید به راحتی این 

سرمایه بزرگ را از دست بدهیم.  

خصوصی سازی باید شفاف باشد  

    کاروان
مدیرعامل استقلال و تیم همراهش این روزها تنها 
در نقش نظاره گر تمرینات این تیم در جده به سفر خود 
ادامه می دهند. مددی پیش از این اعلام کرد که کاروان 

استقلال با کمترین تعداد ممکن سفر کرده است.

        خاکسپاری
پیکر سرمربی فقید تیم رایکای بابل روزگذشته  به 
خاک سپرده شد. پیکر زنده یاد نادر دست نشان در 
منزل خود و نیز ورزشگاه شهیدوطنی تشییع و سپس 

در آرامگاه »سیدملال« قائمشهر به خاک سپرده شد.

         گلزنی 
دیاباته که امیدوار است مصدومیت هایش را در آسیا 
جبران کند، در پی این است که در بازی حساس با الشرطه 
ضمن گلزنی برای تیمش، به ششمین گل آسیایی خود با 

پیراهن استقلال دست پیدا کند.

ت
شــ

سنو
عک

امروز تیم های فوتسال »گیتی پسند« و »مس 
سونگون« مقابل هم قرار می گیرند. وحید شمسایی، 
سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان در  این 

خصوص صحبت کرد. 
 دربــاره آخرین وضعیت تیم قبل از بازی  

برابر مس سونگون توضیح می دهید؟
 اگر بخواهم شرایط تیمم را بیان کنم، باید بگویم 
که مصدومیت های متوالی که گریبان تیممان را 
گرفته، اصلا نرمال نبوده اند. ابتدای فصل را با 1۶ 
بازیکن بسیار آماده شروع کردیم، اما الان به زور 
تعداد بازیکنانم به 10 نفر می رسد. به هرحال این 
اتفاقی است که برای تیم ما افتاده و چاره ای هم 
نداریم و باید با آن کنار بیاییم. جالب است در این ۲۲ 
سالی که از عمر ورزشی من می گذرد تا به حال چنین 
اتفاقی ندیده بودم که به یکباره ۹ نفر از بازیکنانم 
مبتلا به کرونا شوند، یا مثلا در یک بازی مجبور 
شویم با ۶ بازیکن به میدان برویم. مس سونگون تیم 
بسیارخوب و قابل احترامی است و ما تمام تلاش 
خودمان را به کار خواهیم گرفت تا در این بازی پیروز 
شویم. فکر می کنم بازی روز یکشنبه  مهمترین 

دیدار ما در طول این فصل از لیگ برتر خواهد بود.
 برخی می گویند هـــرکــدام از ۲ 
تیم مس سونگون و گیتی پسند بتوانند به 
پیروزی دست پیدا کنند، قهرمانی در این 

فصل را قطعی خواهند کرد!
 در هر صورت مسیر برای تیم ما مشخص شده 
است و همه ما امیدواریم که با تمام این مشکلات 
شرایط  باشیم.  پیش رو  مسابقه  برنده  بتوانیم 
مس سونگون از تیم ما خیلی بهتر است. قطعا اگر 
برنده بازی مس سونگون باشد راه این تیم برای 
رسیدن به مقام قهرمانی بسیار هموارتر خواهد شد.

گفــتوگــو
وحید  شمسایی:

 بازی با »مس« 
 مهمترین دیدار 

فصل است

فوتبالداخلی
سپاهان،  تیم  بازیکن  خلعتبری  محمدرضا  تسنیم: 
در خصوص تساوی تیمش برابر نفت مسجدسلیمان و از 
دست دادن ۲ امتیاز در ورزشگاه نقش جهان گفت: با توجه 
به نتایج خوبی که در بازی های گذشته گرفتیم، در این بازی 
هم به چیزی جز برد فکر نمی کردیم تا دوباره به صدرجدول 
برسیم اما متاسفانه خیلی بدشانس بودیم. ما عالی فوتبال 
بازی کردیم و موقعیت های صددرصد را یکی از پس از دیگری 
از دست دادیم، به هرحال این اتفاقات در فوتبال طبیعی است 
اما امیدوارم از دست دادن این ۲ امتیاز در آینده به ضرر ما 
تمام نشود. خلعتبری در خصوص رقابت نزدیک سپاهان 
با پرسپولیس برای به دست آوردن قهرمانی اظهارکرد: 
به هرحال این دو تیم جزو تیم های باکیفیت لیگ برتر هستند و 
استقلال هم شانس خودش را امتحان می کند. چیزی هم قابل 
پیش بینی نیست و باید دید کدام تیم می تواند در بازی های 
باقی مانده کمترین اشتباه را داشته باشد. ما هم تلاش می کنیم 
تا این روند خوب را ادامه داده و در نهایت قهرمان لیگ برتر 
شویم. مساله مهم این است که باید کمترین اشتباه را داشته 
باشیم. وینگر سپاهان در پاسخ به این پرسش که »چند درصد 
برای قهرمان شدن تیمش شانس قائل است؟« خاطرنشان 
کرد: بدون شک ما یکی از مدعیان جدی هستیم ولی در 
فوتبال نمی توان چیزی را پیش بینی کرد. چند تیم دیگر هم 
دنبال قهرمانی هستند و فاصله امتیازها هم خیلی نزدیک 
است، شاید سرنوشت قهرمانی به هفته آخر کشیده شود ولی 

امیدوارم این سپاهان باشد که جام را بالای سر می برد.

بینالملل
  یوونتوس در حالی به مصاف آتالانتا می رود تا جایگاه خود را در 
جدول رده بندی سری A مستحکم کند که درآمد تنها یک بازیکنش 
از کل حقوقی که بازیکنان حریف می گیرند، بیشتر است. یکی از 
حساس ترین و جذاب ترین بازی های هفته سی و یکم سری A ایتالیا، 
امروز )یکشنبه( میان تیم های فوتبال یوونتوس و آتالانتا در برگامو 
برگزار می شود. این دو تیم با تنها یک امتیاز اختلاف به  ترتیب در 
رده های سوم و چهارم جدول قرار دارند اما فاصله ای که میان قدرت 
اقتصادی آنها وجود دارد از زمین تا آسمان است. برای درک بهتر این 
فاصله دانستن همین یک واقعیت بس که حقوق کریستیانو رونالدو 
به تنهایی از حقوقی که کل بازیکنان آتالانتا در یکسال می گیرند 
بیشتر است. ستاره پرتغالی یوونتوس در زمان حاضر سالانه حقوقی 
به اندازه ۳1 میلیون یورو )بعداز کسر مالیات( دریافت می کند و این 
در حالی است که در ترکیب تیم آتالانتا بازیکنی که بیشترین حقوق 
را می گیرد، دووان زاپاتا است که در سال 1.8 میلیون یورو دریافتی 
دارد. به این ترتیب اگر مالیاتی را که یوونتوس بابت حقوق رونالدو 
به دولت ایتالیا می پردازد حساب کنیم، هزینه ای که بانوی پیر برای 
پرداخت حقوق رونالدو در یکسال متحمل می شود از حقوق خالص 

کل بازیکنان آتالانتا بیشتر است. یوونتوس در هر 
سال به بازیکنانش ۲۳۶ میلیون یورو حقوق 
خالص )بدون احتساب مالیات( می پردازد 
که این بیش از ۵ برابر ۴۲.۶ میلیون یورویی 
است که آتالانتا در هر سال به کل بازیکنانش 

حقوق می دهد. کــارآمـــدتربودن 
آتالانتا نسبت به یوونتوس در زمینه 
مدیریت و کسب نتیجه در فصل 
جاری با مقایسه تراز مالی دو 
باشگاه نیز اثبات می شود چرا 
که یوونتوس با وجود داشتن 
میلیون   ۴0۶.8 درآمدی 
یورویی در یکســال گــذشته 

متحمل 8۹.۷ میلیون یورو ضرر 
شده است، حال آن که آتالانتا با درآمد 
1۴۹.۹ میلیون یورویی اش ۲۶.۴ 

میلیون یورو هم سود کرده است.

علیاکبرطاهری
مدیرعامل سابق پرسپولیس

محمد پنجعلی، کاپیتان اسبق تیم ملی گفت: فکر نمی کنم 
اگر استقلال و پرسپولیس وارد بورس شوند، مردم استقبال 
کنند؛ مگر اینکه کسی حواسش نباشد یا خدای ناکرده خون به 

مغزش نرسد.
 خصوصی سازی 

محمد پنجعلی اظهارداشت: اصلا خصوصی سازی به معنی 
واقعی کلمه وجود ندارد. ما خصوصی سازی را نه معنی کرده و نه 
توانسته ایم به جامعه تفهیم کنیم. مگر می شود با دو تیم فوتبال 
را خصوصی کرد؟ خیلی راحت می گوییم می خواهیم این دو 
باشگاه را خصوصی کنیم. این کار به یک پروسه 10 تا 1۵ ساله 
نیاز دارد. وی افزود: مهمترین درآمد باشگاه ها در این پروسه حق 
پخش بازی هاست. آیا باشگاه ها می توانند تلویزیون خصوصی 
داشته باشند؟ امکان ندارد. در صورتیکه در دنیا ۶۵ درصد درآمد 

باشگاه ها از حق پخش تامین می شود.
 باشگاه های دولتی 

پیشکسوت فوتبال با اشاره به دولتی بودن باشگاه ها تصریح کرد: 
همه دولتی هستند. درآمدی ندارند و از بیت المال هزینه می کنند. 
فوتبال ما درآمدی ندارد. بنابراین خصوصی سازی اصلا شدنی 
نیست. گاهی شخصی را می آوردند می گویند بخش خصوصی 

است اما فوتبال باید به معنای واقعی دست مردم باشد. 

 وعده ها 
وی در مورد اینکه سال گذشته بارها اعلام شد دو باشگاه تا 
پایان سال۹۹ واگذار می شوند اما هیچ اتفاقی نیفتاد، اظهارداشت: 
شاید آن خصوصی سازی که مدنظر خودشان است را گفته اند. 
ما باید اول بستر این کار را فراهم کنیم. مهمترین موضوع هم 
حق پخش و تبلیغات البسه تیم هاست. مدافع اسبق پرسپولیس در 
مورد وعده هایی که برای واگذاری دو باشگاه داده می شود، عنوان 
کرد:  همه می دانیم که دولت هیچ موقع نمی تواند این کار را انجام 
بدهد چون از دستش بر نمی آید. مراجعی بالاتر از وزارت ورزش 
تصمیم گیرنده هستند. خصوصی سازی که صحبتش می شود 
در همین حد است که شخصی را از دوستان و نزدیکان بیاورند 

و مدتی باشند. در یکسال ۵ مدیرعامل عوض شد. هیچ 
کجای دنیا این اتفاق نمی افتد. مشکلات عدیده ای 

وجود دارد و نمی توانیم این کار را انجام بدهیم. 
 سوددهی

وی در مورد اینکه گفته می شود دو باشگاه 
به سوددهی رسیده اند و می توان این اتفاق 
را قبول کرد، گفت: من فکر نمی کنم. چون 
تشکیلاتی که مرتبط هستند می توانند 
خرج دو باشگاه را بدهند اما این خصوصی 

نیست. می آیند کمکی به باشگاه می کنند و این کمک هم همیشه 
جوابگو نبوده و باعث شده همیشه با مشکلات مالی دست و پنجه 
نرم کنند. عده ای هم که اصلا عین خیالشان نیست. باشگاه هایی 
مانند سایپا و پیکان تحت پوشش صنایع ما هستند که آن هم 
از بیت المال است. استقلال و پرسپولیس هم چون طرفداران 
زیادی دارند، حساسیت روی آنها بیشتر است. به همین خاطر 
در مقاطعی عده ای می آیند و کمک می کنند اما می بینید چه 
قراردادهای بسته شده، چه بازیکنان بی کیفیتی آمدند، چه 
باندهایی وجود داشته و چه پول هایی جابه جا شده و بعد از آن 
هم پیگیری نمی شود. وی در پاسخ به این سوال که با وضعیت 
فعلی بورس آیا اگر این دو باشگاه وارد بورس شوند، اتفاق خاصی 
می افتد و مردم از آن استقبال می کنند، گفت: 
من فکر نمی کنم؛ مگر اینکه کسی حواسش 
نباشد یا خدای ناکرده خون به مغزش نرسد. با 
دو باشگاه، فوتبال خصوصی نمی شود. ما هنوز 
قوانین خصوصی سازی را نداریم. یکی از کارهای 
درآمدزایی برای باشگاه ها، حق پخش بازی هاست 
که ما آن را نداریم. به این ترتیب به درآمدزایی 
موردی برمی گردیم که وابسته است. 
بخشی خصوصی به معنای واقعی جلو 
نمی آید. چون نمی تواند ریسک کند. 
باید دستش باز باشد، حق تبلیغات و 
حق ترنسفر بازیکن و مسائل دیگر را 

داشته باشد. 

محمد پنجعلی: 

کسی از سرخابی ها در بورس استقبال نمی کند 

آرمان ملی: اگر مصاحبه های علیرضا دبیر در طول چندماه 
گذشته را رصد کنید، تکراری ترین صحبت رئیس فدراسیون کشتی 
اعتراض به بودجه این فدراسیون است. اعتراضی که البته موردقبول 

رئیس کمیته ملی المپیک نیست. 
 اعتراضات دبیر 

هفته قبل علیرضا دبیر بعداز کسب ۵ سهمیه المپیک کشتی 
آزاد و فرنگی، با اعتراض به اعتبارات، تصریح کرد: »با اعتباراتی که 
می دهید روی مدال المپیک نه در توکیو، بلکه در بازی های بعدی 
هم حساب نکنید. برای المپیک  های بعدی باید از حالا برنامه ریزی 
کنیم و رئیس فدراسیون بعدی که می خواهد روی کار بیاید من باید 
برایش زیرساخت ها را فراهم کنم. من باید نوجوانان و جوانان را برای 
رئیس فدراسیون آماده کنم اما با این پول ها نمی توانم. فروردین ۶ 
اعزام داشتیم؛ ببینید هزینه های ما چقدر می شود؟ نزدیک به 1۴۴ 
هزار یورو هزینه کرده ایم. 1۷00 تا ۲ میلیارد هزینه بلیت مسابقات 
آسیایی و ۶00-۷00 میلیون تومان هزینه بلیت بلغارستان شده 
است. بودجه ما چقدر است؟ ۷.۵ میلیارد. این هزینه هایی که گفتم 
فقط برای یکماه بوده است.« رئیس فدراسیون کشتی افزود: »آقایان 
کشتی نمی چرخد؛ دوستان ما در مجلس و دولت ببینید کشتی 
روزبه روز خراب می شود. اگر می خواهید کشتی  در المپیک موفق 
شود در جیب تان دست کنید و درست خرج کنید. با این پول ها 
رئیس جمهور هم بیاید کشتی نمی چرخد. چون کشتی را دوست 
دارم وظیفه خودم می دانستم، بگویم.« البته اینبار اولی نیست که 
رئیس فدراسیون کشتی به بودجه این فدراسیون اعتراض می کند. 
در طول سال گذشته وی بارها از اختصاص بودجه به این فدراسیون 
ناراضی بوده است. وی اسفندماه سال گذشته در خصوص بودجه 

موردنیاز برای فدراسیونش اظهارکرد: بودجه ورزش کم است و 
به تبع آن بودجه کشتی نیز کم است و با توجه به اینکه قیمت دلار از 
۳ هزار تومان به ۲۵ هزار تومان رسیده، با 1۴ یا 1۵ میلیارد نمی توان 
از پس مخارج کشتی برآمد و کشتی حداقل به 80 میلیارد تومان 

بودجه نیاز دارد.
  واکنش دبیر کل 

دبیرکل کمیته ملی المپیک در واکنش به اظهارات رئیس 
فدراسیون کشتی و گلایه اش از رقم بودجه واریزی گفت: بی اطلاعی 
رئیس فدراسیون کشتی از میزان دقیق بودجه جای تاسف دارد. 
کیکاوس سعیدی  افزود: بیشترین رقم واریزی کمیته ملی المپیک 
به فدراسیون ها در سال ۹۹، متعلق به فدراسیون کشتی با رقمی 
بالغ بر ۷0 میلیارد ریال بوده است در حالی که ارقام اشاره شده 
توسط علیرضا دبیر در اظهاراتش درست نبوده و انتظار می رفت ابتدا 
اطلاعات واریزی کمیته المپیک را از خزانه دار فدراسیون دریافت و 
سپس اظهارنظر می کرد. سخنگوی کمیته ملی المپیک ادامه داد: 
مبنای بودجه ریزی دستگاه ها در دولت و مجلس نرخ ارز نیست و این 
مهم براساس عملکرد و برنامه ها صورت می گیرد که بر این اساس 
توزیع اعتبارات فدراسیون ها نیز از همین روال پیروی می کند. در 
حالی که انتظار می رود فدراسیون کشتی بودجه های دریافتی خود از 
منابع مختلف از جمله وزارت ورزش و جوانان، کمیته ملی المپیک و 
حامیان مالی را به طور شفاف در سایت فدراسیون اعلام کند تا امکان 
ارزیابی توسط دستگاه های نظارتی فراهم شود. تاکنون هیچگونه 
گزارشی از عملکرد مالی و بودجه های دریافتی ارئه نشده است.  
سعیدی با اشاره به پرداخت کامل تعهدات بودجه ای این کمیته به 
تمامی فدراسیون ها اظهارداشت: علاوه بر اختصاص صددرصد ۳00 

میلیارد ریال بودجه مصوب فدراسیون ها، ۲00 میلیارد دیگر در قالب 
کمک خارج از سهمیه به فدراسیون های واجد شرایط پرداخت شده 
که بیشترین سقف کمک به فدراسیون کشتی تعلق گرفته است تا 
حدی که این موضوع با اعتراض تعدادی از فدراسیون های المپیکی 

مواجه شد.
 کنایه رئیس 

صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک گفت: امیدوارم آقای 
»دبیر«، با خزانه دار خودش وقت بگذارد تا این خزانه دار، مسائل 
مربوط به بودجه و امور مالی را به او آموزش دهد. وی در مورد 
گلایه های علیرضا دبیر و تمایل او برای دریافت بودجه بیشتر برای 
فدراسیون کشتی بیان کرد: از فدراسیون کشتی تشکر می کنم که 
تلاش می کنند و این تلاش ها، نتایج خیلی خوبی به همراه دارد. باید 
اجازه بدهیم کشتی با شرایط باثبات به سمت المپیک برود. دبیر با 
مسائل بودجه و مالی آشنا نیست و ما 8.۵  میلیارد تومان به حساب 
فدراسیون کشتی واریز کردیم که امضای خزانه دار را هم داریم. 
رئیس کمیته ملی المپیک با انتقاد از رئیس فدراسیون کشتی 
تصریح کرد: تقاضای دبیر ۵۵ میلیارد است که کل بودجه ما برای 
۵۲ فدراسیون، ۵0 میلیارد تومان است. ما 80 میلیارد تومان بودجه 
برای برگزاری شش رویداد داریم که یعنی کل بودجه ما برای سال 
گذشته، 1۳0 میلیارد تومان بوده است. بودجه ما برای سال 1۴00 
مبلغ 1۶۶ میلیارد است. نمی توانیم کل ۵0 میلیارد تومان را به یک 
فدراسیون بدهیم و سایر فدراسیون ها را تعطیل کنیم. با هیچ مدیری 
بر سر بودجه، نظام چانه زنی نداشتیم و بودجه ها بر مبنای شاخصه ها 
توزیع می شود. صالحی امیری با بیان اینکه کشتی تاکنون بالاترین 
امتیاز را کسب کرده است، خاطرنشان کرد: کشتی هزار امتیاز گرفت 
که معادل چهار میلیارد تومان است. عقل سلیم و کسی که با حداقل 
برنامه ریزی مالی آشنا باشد، می تواند ۵0 میلیارد بودجه فدراسیون ها 
را به یک فدراسیون بدهد؟ وظیفه کمیته ملی المپیک، تامین منابع 
ارزی و ریالی لازم برای برگزاری رویدادهای المپیکی است که معادل 
80 میلیارد تومان برای همه فدراسیون ها، از جمله کشتی هزینه 
می کنیم. وی با بیان اینکه کمیته ملی المپیک کمک های مالی برای 
فدراسیون ها برای توسعه ورزش های قهرمانی خواهد داشت، عنوان 
کرد: کمک های جدی به کشتی داشتیم و سال گذشته بالاترین 
دریافتی سال های اخیر از کمیته در برگزاری اردوها و کمک های ویژه 
به این فدراسیون بوده است. همه فدراسیون ها برای تامین نیازهای 
خود به سمت اسپانسرها می روند و این اتفاق برای کشتی هم افتاده 
است. این موضوع باید تقویت شود و همه برای برطرف شدن مشکلات 
کشتی باید کمک کنیم. رئیس کمیته ملی المپیک در پایان اضافه 
کرد: گزارشی از عملکرد کشتی دریافت نکردم. من با فدراسیون 
کشتی مکاتبه و تفاضا کردم که منابع دریافتی فدراسیون از کمیته 
ملی المپیک، وزارت ورزش و سایر منابع را در سایت خود منتشر کنند 
تا شفاف شود و همه از نحوه هزینه مطلع باشند. با این حال فدراسیون 

گزارش مستندی ارائه نکرده است.

کنایه »صالحی امیری« به »دبیر« 

دعوای  بودجه ای کمیته ملی المپیک و  فدراسیون  کشتی 

هفته قبل بایرنی ها سربلند از رقابت های لیگ قهرمانان اروپا بیرون 
رفتند. آنها در بازی رفت یک چهارم نهایی با وجودی که صاحب 
موقعیت های بی شماری شدند، ۳ بر ۲ از پاری سن ژرمن شکست 
خوردند، اما در بازی برگشت به برد یک بر صفر رسیدند. در نتیجه 
به خاطر قانون گل زده بیشتر در خانه حریف، از صعود به نیمه نهایی 
بازماندند. با این حال همه همچنان از عملکرد »هانس دیتر فلیک«، 
سرمربی ۵۶ ساله تیم تعریف می کنند. به زعم این عده، نام »فلیک« باید 
در کتب تاریخ ثبت شود. به زعم »اشتفان افنبرگ« هافبک و کاپیتان 
اسبق بایرن، وداع فلیک،  می تواند در تابستان مشکلی جدی برای 

باواریایی ها در تابستان ایجاد کند.
 آینده ای مبهم در مونیخ

افنبرگ که در سال های 1۹۹0 تا 1۹۹۲ و 1۹۹8 تا ۲00۲ برای 
بایرن مونیخ بازی کرد و افتخار آفرید، در مورد موضوع بحث انگیز 
مربیگری تیم محبوبش در مصاحبه با سایت ورزش آلمان نظرش را 
بیان کرد. وی که اکنون گاه و بیگاه برای شبکه های تلویزیونی به عنوان 
کارشناس فعالیت می کند، گفت: اگر فلیک در تابستان خودش را از 
قید و بند قراردادش آزاد کند، اوضاع برای بایرن در سال آینده خراب 
خواهد شد. چون او با آنچه انجام داده و کسب کرده، بهترین مربی بایرن 

در تاریخش است.
 صحبت های  جنجالی »هوینس«

افنبرگ که خود سال ها در مونیخ حضور داشته، به خوبی جو حاکم 
بر تیم پرافتخار ژرمن ها را می شناسد. با این حال درک نمی کند که چرا 
اختلافات میان فلیک و حسن سالی حمیدزیچ، مدیر ورزشی بایرن حل 
نمی شوند. به همین خاطر پیشکسوت ۵۲ ساله افزود: اینها یکسری 
مشکلات خانگی هستند. آنها باید تلاش کنند هرچه سریعتر از شر آن 
خلاص شوند. اظهارات مزاحم و آتش بیار اولی هوینس در مورد جروم 
بواتنگ از نظر افنبرگ نیز قابل درک نیست. به همین خاطر وی عنوان 
کرد: در شرایط عادی همواره مسئولان تیم از بازیکنان حمایت به عمل 
می آورند اما وقتی او اینگونه حرف می زند، باعث ایجاد بحث در خارج از 
تیم می شود که شایعاتی را هم به دنبال دارد. همه متوجه می شوند که 

آرامشی به تیم آورده نمی شود و این امر تقصیر خودشان است.

اشتفان  افنبرگ:

»فلیک«  بهترین مربی تاریخ »بایرن« است


